

Еженедельник новостей МДС, 5-16 августа

IBC Weekly News, August 5-16, 2019

7 августа
Экспертная группа обсудила итоги [первого заседания Комитета](#) по развитию промышленности и предпринимательства при Президенте КР. МДС внесет предложения по поездкам в регионы, чтобы выявить конкретные проблемы бизнеса на местах.

Студенты из США ознакомились с деятельностью МДС, мерами по улучшению бизнес-среды и инвестиционного климата в КР

13 августа
Представители МДС и [шведской компании Transcom](#) рассмотрели **возможность открытия колл-центров в КР** для экспорта услуг в режиме Парка высоких технологий.

15 августа
Представители МДС и [Группы Всемирного банка](#) обсудили проведение **Диагностической оценки частного сектора (CPSD)** для КР в сфере туризма.

Встречи с членами МДС

15 августа
С ОсОО ["ИКО Машинери"](#) обсудили вопросы **поставки спецтехники в КР** и квалифицированной сервисной поддержки.

Руководители МДС и [Бишкекского офиса GRATA International](#) рассмотрели **законопроекты в сфере трудового законодательства**.

Новые члены МДС

7 августа подписано соглашение [о вступлении в члены МДС](#) ОсОО «Альянс Алтын», которое реализует проект «Джеруйя».

August 7
The expert group discussed the results of [the first meeting of the Industry and Entrepreneurship Development Committee](#) under the President of the Kyrgyz Republic. IBC will provide suggestions for trips to the regions to identify specific problems of local businesses.

US students got acquainted with the IBC activities and measures to improve the business environment and investment climate in Kyrgyzstan.

August 13
Representatives of IBC and [Transcom Swedish company](#) considered the possibility of **opening call centers** in Kyrgyzstan to export services in the High-Tech Park mode.

August 15
Representatives of IBC and **the WB Group** discussed implementation of the [Private Sector Diagnostic Assessment](#) for Kyrgyzstan in tourism

Meetings with IBC members

August 15
Representatives of IBC and [IKO Machinery LLC](#) discussed the **supply of special equipment** to Kyrgyzstan and qualified service support.

Heads of IBC and [Bishkek office of GRATA International](#) discussed **bills in the field of labor legislation**

New IBC members

On August 7, the [agreement on the entry of Alliance Altyn LLC](#) which implements the Jerooy project into the IBC took place.

Объявления

Правительство утвердило [новый Порядок](#) ведения экономико-статистического наблюдения за доминантами. **Это еще одна история успеха МДС:** проект документа разработан и инициирован нашей ассоциацией/

26 сентября в рамках форума «Евразийская неделя» состоятся [выставка и закупочная сессия](#) для производителей **пищевой и сельхозпродукции** в формате B2B.

ОсОО «[ИКО Машинери](#)» приглашает [на демо-показ](#) **30-тонного гидравлического экскаватора Komatsu**, модель PC300-8MO.

ТПП КР и Омская ТПП организуют [бизнес-миссию](#) **импортоориентированных компаний КР в Омск** 15-17 октября.

Announcements

The Government has approved a [new Procedure](#) for conducting economic and statistical monitoring of dominants in the commodity markets. **This is another IBC success story** – the document was drafted and initiated by our association.

On September 26, an [exhibition and a procurement session](#) for food and agricultural producers in B2B format will be held as part of the Eurasian Week international forum..

On August 22, [IKO Machinery LLC invites you to a demo](#) of the **30-ton hydraulic excavator Komatsu**, model PC300-8MO.

The Kyrgyz CCI and Omsk CCI are organizing a [business mission](#) of Kyrgyzstan's **import-oriented companies to Omsk**, RF on October 15-17, 2019.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 13-16 августа наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for August 13-16, 2019 about the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 12-18 августа: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a [weekly media digest](#) for August 12-18 on economy, business and investment.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.
You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.